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Dagsorden: 

 

1. Spørgsmål om internetbrugere uden medlemskab  

2. Forespørgsel fra Styrelsen for Dataforsyning og Infrastruktur (SDFI) 

3. Status på anlæg af nyt kabel Rude Vang 97/Rønnebærvej 

4. Indberetning til ledningsregister (LER 2) af foreningens ledningsnet 

 

Tilstede: John Erik Pedersen, Esben Iversen 

  

1. Det har vist sig muligt at være internetkunde både hos YouSee og tredjeparter (Fastspeed) via vores anlæg, men uden 

medlemskab af foreningen og altså uden at betale kontingent til os. YouSee har oplyst, at det er teknisk muligt at lukke 

helt af for adresser uden medlemskab. 

 

Der er kendskab til 9 YouSee-kunder uden medlemskab. Det blev aftalt, at EI retter henvendelse til de pågældende og 

beder dem rette deres misforståelse. Identiteten på internetkunder hos tredjeparter kendes ikke. Når YouSee-kunderne er 

rettet skrives derfor til alle adresser, der herefter ikke er medlemmer af foreningen, med oplysning om, at der (med en 

frist) vil blive lukket for adgangen, og at de, der ønsker at kunne bruge vores net til internetforbindelse uden tv-pakke, 

må melde sig ind med det særlige kun-internet medlemskab.   

  

2. Det blev besluttet, at EI beder vores bogholderi, FDA, om at udfylde oplysningerne til SDFI på grundlag af med-

lemsdatabasen.   

 

3. Anlægsarbejdet i f.m. defekt kabel ved Rude Vang 97/Rønnebærvej er gennemført og mangler kun rettelse af småfejl. 

EI følger op. Den samlede udgift bliver ca. 40.000 kr. EI har endvidere aftale med DKT og beboerne om flytning af et 

kabelskab i f.m. etablering af ny dør på Skovlodden 44. Udgifterne hertil kendes endnu ikke. 

 

4. Det blev aftalt, at EI søger råd og bistand fra kolleger på Niras til foreningens indberetning af ledningsdata til LER 2. 
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